
Bestyrelsesmøde   
Onsdag den 15/9 2021 kl. 19.00 

 

Deltagere: Anne-Dorthe, Sara, Kaja, Mia, Jeanette, Luise og Lis  

Afbud: Linda og Dorte 

Referent: Lis 

________________________________________________________________________________ 

1. Regnskab/økonomi/daglig drift 

Vi begynder at bruge SRÅ´s udgiftsbilag som skal bruges ved køb af ting til klubben. Der 
kommer til at være en mappe på rideskolen i rytterstuen, hvor vi kan lægge boner og andet 
relevant i til Jeanette   

Military stævnet gav et overskud på 1968,25 kr. Kantinen lavede et overskud 2934,19 kr. 

4/9 stævnet gav et overskud på 6407,50 kr. Kantinen gav et overskud på 1608,45 kr. 

 

2. Opgaver siden sidst 

 Arbejdsdagene: De gik fint. Fremadrettet vil vi gøre mere for at få flere med. Vi vil stadig 
annoncere på Facebook, opslagstavlen samt uddele flyers til elevrytter og opstaldere. 

 Aktiv ferie: Det gik rigtig godt. Der var omkring 50 tilmeldte, men mange der ikke kom. 
Hjælperene gjorde en god indsats. 

 Stævner: Fremadrettet er det stævneudvalgets sekretariats ansvarlige gruppe, der står 
for alt vedr. sekretariatet. 

 

3. Nyt fra udvalgene:  

Vi mangler stadig at få opdateret udvalgene.  Lis tager kontakt til medlemmerne.  

Der er møde i ungdomsudvalget på mandag den 20/9 2021 

4. Stævner/arrangementer 

Vi afholder dressur- og springstævne den 25. og 26. september med Sønderjysk Mesterskab i 
spring. Kaja har styr på at opdatere hjælpelister. Mia tjekker op på, hvad der skal være styr på i 
løbet af ugen og giver en melding. Luise og Linda har styr sekretariatet. Luise og Lis har styr på 
sponsorgaver. 

 

5. Kommende aktiviteter og opgaver 

 Stævne i november 20. + 21. november  

 Efterårsarrangementer arrangeres efter næste stævne. 
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6. Vaskeplads 

Vi har stadig et stort ønske om en vaskeplads, da det er et stort behov for vores 
opstaldere at kunne vaske ben efter, at hestene har været ude på mark samt klargøring til 
stævne.  

 

7. Eventuelt 

Sara foreslår, at vi får en salgstavle på rideskolen 

Vi vil gerne have SRÅ håndklæder til stævner. Anne-Dorthe sponsorerer nogle- 

Vi laver madbilletter til hjælperene til vores stævner 

 

8. Punkter til næste møde 

 Sikkerhed omkring rideudstyr og sikkerhed omkring brand samt en evakueringsplan 

 Julearrangement skal arrangeres 

 Den daglige drift 

 Vaskeplads 
 
 


